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Sammanfattning Protokoll fört vid styrelsemöte i Askrike se-
gelsällskap 
 

Möte nr: 589 

Tid: 2023-10-24, 18.00 

 

Plats: Klubbhuset 

 

NÄRVARANDE: 
Kristina Lindstedt KL Ordförande 

Anders Almén AA Hamnkapten 

Eric Frykfelt EF Varvschef 

Niklas Sundberg NS Klubbmästare 

Anders Tottie AT Intendent 

Carl-Johan Bergström CJB Informationsansvarig  

Conrad Grut                         CG              Sekreterare 

Björn Hildestrand BH Ekonomi 

 

 

Frånvarande: Björn Hedin BHe Intendent 

   

  

 

Ekonomi 
  

 Vi har en god ekonomi och god likviditet  
 Vi följer budgeten. 

 Vi byter bank till SBAB som idag ger 3,5% ränta 

 Lån ligger kvar hos SEB 

 

Rapport från styrelsemedlemmar 
  
 Ordföranden 

Lidingö Båtförbund (LBF) kommer höja avgiften till 2024 
LBF söker platser till valberedningen för ny styrelse i LBF 
Arrendeavgiften kommer höjas till 2024 
Man behöver framgent inte vara lidingöbo för att få vinterplats på Lidingö. 
 

 Kassör  
- 

 

 Intendenterna 

 WiFi-lösning utreds och BHe tar fram förslag. Utreds vidare. 

  

 

 Varvschef 

Rutin för debitering av straffavgift för de som har uteblivit vid upptagning. Gällande ord-

ningsregler ska tillämpas. 

 

Placering av släpkärror skall ordnas för att undvika inlåsningar och röra. Placering skall 

godkännas meddelas av varvschef. Det är inte ok att ägarna ställer sin vagn lite som pas-

sar.  
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Ingen placering av trailerbåt utan att varvschefen godkänner placeringen och tillfälle för 

placeringen. 

Planen bör förbättras. AT och CG ska utreda. Bosö Båtklubb gjorde detta under året. AA 

tar kontakt med Bosön om kontaktuppgifter och lösning samt kostnad. 

Rutin för upptagning ska förbättras. 

 

Alla upptagningar har gått bra och alla som varit med ska ha en eloge! 

En sammanfattning av årets upptagning skall ske. 

 

För de som fått plats för båtar som tillfälligt givits vinterplats skall meddelas att de inte 

får plats till nästa vinter. 

Information har gått ut till berörd att en hel del skräp har legat kring mastskjulet och res-

ter längs berget. 

10/11 10-12 personer för att göra sin arbetspliktför 10 personer ska anmälas. CJB skickar 

ut info för anmälan.   

 

 Kommunikationsansvarig 

 Hemsidan uppdateras 

 BAS-k fungerar och mail skickas lätt ut när information måste ut snabbt. 

 Medlemsgrupper kan skapas och finns i BAS-k, behöver dock underhållas. 

Information har tydligt gått ut om flytt av upptagningsdag vilket då är en bra verifikation 

på att det fungerar.  

  

 Klubbmästare 

 - 

 

Hamnkapten 

4 lediga platser kommer att kunna fördelas i februari.  

Bryggbesiktning visar ok, dock har förstärkning ännu inte skett av det T-järn som utgör 

slutet av varje fäste för y-bommar. 

Komplettering av jolleramper kan ske succesivt som arbetsplikt 

 

Sekreterare 

- 


